

# Referat Bestyrelsesmøde den 8. maj kl.19.00

**Tilstede: Git, Michelle, Henrik J og Henrik Troels Schmidt – HTS**

**Afbud: Jeanette, Helene, Mie, Lasse, Neel.**

## **1. Nyt fra DRF – Formanden**

Distrikt 1 har afholdt et klar-parat-start kursus den 17. april. Der var 22 deltagere, alle bestod og kurset gav et overskud på ca.1000 kr.

Michelle og Henrik skal til formandsmøde den 30. maj på middelfart ridecenter. De skal her lave en kort præsentation af Distrikt 1.

## **2. Officials**

Michelle fortæller at der i formandsgruppen arbejdes på TD´området. Herunder et evt. TD-udvalg. Bestyrelsen vælger HTS som TD-ansvarlig – Michelle med i læring om hele TD´området. Git har spurgt DRF efter en oversigt over alle officials, da alle officials ikke figurere på DRF-Portalen. Bestyrelsen besluttede at hvis portalen kommer op at kører med de nødvendige oplysninger inden for en 2 måneders tid, vil Bestyrelsen vente, ellers vil bestyrelsen prøve at bedes DRF efter en opdateret liste over officials.

Bestyrelsen ønsker at den nye stævnerapport bruges af alle TD´er, og den nye rapport skal sendes som kopi til D1 ([staevner@d1-drf.dk](mailto:staevner@d1-drf.dk)). Den nye rapport er med tekst i bedømmelsen, frem for tal.

Desuden har der været en TD´aspirant der ikke forelægger en uddannelsesaftale på, så derfor kontakter Michelle DRF, og beder dem om at få sat vedkommende i gang.

## **3. Distriktrådsmødet den 29. maj 2012.**

Michelle sørger for at dagsordenen bliver sendt ud den 15. maj – 2 uger før mødet. Henrik J spørger om det er muligt at få et lille foredrag om military eller TREC på ca. 20-30 min. På mødet.

## **4. Revisorer til Distriktet.**

Bestyrelsen har fundet 2 revisorer til Distrikt 1´s regnskab

Helle Mai Christensen

Kessel Alle 12

2791 Dragør

tlf. 5132 35217

Maria Petersem

Ulrik Birchs Alle 6, 2. Th,

2300 KBH S

Tlf: 26 13 70 48

## **5. Kurser 2012 – hvor mange og hvilke er der behov for**

VER har ønsket et kursus for Banepersonale ved springstævner. Bestyrelsen prøver at få stablet sådan et kursus på benene.

Evt. også et KLAR-PARAT-START kursus i september, og et stævneplanlægningskursus i efteråret.

**6. Fordeling af distrikt 1 mesterskaber.**

Henrik J tager de fleste. Undtaget den 3. juni, det tager Michelle til. Ellers kontakter han resten af bestyrelsen.

**7. Tilskud til mesterskaber.**

Bestyrelsen har baseret på sidste år revideret i tilskuddet for 2012. Henrik J sender det rundt.

**8. Endelige godtgørelser til Bestyrelsen**

Den er blevet renskrevet og sendes rundt.

**9. Hjælp evt. klubber med at inddrive penge fra ryttere der ej betaler.**

Der bliver forespurgt om Michelle kan tage det med på formandsmødet, og det bliver gjort. Ellers beslutter bestyrelsen at klubben er meget velkommen til at sende os en kopi af os, når de sender en email til vedkommende i den pågældende klub.

**10. evt.**

- Vi henstiller til at man som arrangerende klub, selv booker tidtagningsanlægget. Også når man afholder et mesterskab.
- Kort over hvor klubberne ligger i distrikt 1 lægges på hjemmesiden.

**Referat: Michelle**